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Voorwoord 
Lustrum. 45 jaar Vereniging van Gepensioneerden Philips Drachten.  

We maken er een feestje van op dinsdag 19 maart. Ik hoop velen van u te 
verwelkomen in de Lawei. We gaan genieten van een mooi toneelstuk. En 
natuurlijk proosten we even op ons jubileum.  

Velen van u zijn werkzaam 
geweest in de Centrale 
Werkplaats, of hebben daar 
een werkrelatie mee gehad. 
De vakmensen zijn opgeleid 
bij de Philips 
Jongensnijverheidsopleiding. 
(JNO). Deze opleiding is jaren 
geleden al verplaatst naar de 
ROC Friese Poort, wat 
overigens na de fusie met 
Friesland college 
tegenwoordig FIRDA heet.  

 

We hebben er al vaker over 
geschreven dat Norma gaat 
verhuizen, naar industrie terrein 
A7-Noord.  De verhuizers van 
PAX waren eind februari met de 
laatste machines aan het 
verhuizen.  
Er blijft een lege hal achter, deze 
zal wel niet zo lang leeg staan 
denk ik.  We houden u op de 
hoogte. 
 
Mag ik u ook vragen om de Enquête in te vullen. Wij zijn een vereniging voor u, 
dat willen we zo goed mogelijk zijn door te weten wat uw interesse is. Uiteraard 
zal niet alles mogelijk zijn. Veel leesplezier.  
Met een warme groet, 

Felix Ernens 
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Verenigingsnieuws januari/februari 2024 
 
Er is een kaart verstuurd naar de zieken: 
 
15 jan  Dhr. J. Mooijweer   Sneek/Menaam 
16 jan  Dhr. F. Stelling    Drachten 
  Dhr. Sj. De Graaf   Drachten 
  Dhr. J. de Vries    Drachten 
18 jan  Dhr. A. Krist    Drachten 
  Mevr. Kooistra-Bouma   Drachten 
29 jan  Dhr. J. Wierda    Drachten 
30 jan   Mevr. Zondervan-Douna  Drachten 
2 feb  Dhr. W. Schra    Drachten 
3 feb  Dhr. C. Vreeling    Drachten 
22 feb  Mevr. B. de Boer   Drachten 
  Mevr. Sterk    Drachten 
 
Overleden 
4 jan. Dhr. S. Hiemstra 85 jaar Drachten 
14 jan. Mevr. H. Huitema-Engwerda 85 jaar  Valkenswaard 
17 jan. Mw. R. Mulder-de Wolf 91 jaar Drachten 
18 jan. Mevr. T. de Boer- Douma 91 jaar Drachten 
28 jan. Mevr. M. Bliek-Cannemeijer 81 jaar Drachten 
10 febr. Dhr. J. Mooijweer 91 jaar Sneek/Menaam 
15 febr. Dhr. C. Vreeling 85 jaar Drachten 
20 febr. Dhr. J. Wierda 90 jaar Drachten 
 
 
We wensen de nabestaanden veel sterkte toe 
 
Jubilea 
19 febr. Fam. van Zwol Drachten 60 jaar getrouwd 
21 febr. Fam. van der Heide Drachten 50 jaar getrouwd 
21 febr.  Fam. Oppersma Drachten 50 jaar getrouwd 
27 febr. Fam. Elgersma Drachten 55 jaar getrouwd 
 
 
Van harte gefeliciteerd! 
 
Nieuwe leden 
Dhr. en mevr. De Vries   Drachten 
Mevr. en dhr. Erkelens  Drachten 
    
Van harte welkom! 
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Bedankjes 
 
Langs deze weg willen wij het bestuur van Kontakt hartelijk bedanken voor het 
mooie boeket bloemen dat wij hebben gekregen voor ons 60 jarig 
huwelijksjubileum, met vriendelijke groeten van  

Sietse en Imie Veenstra 
 

Ter gelegenheid van ons 30 jarig samenzijn kregen we bezoek van Felix Ernens 
die ons verraste met een prachtig boeket bloemen, hartelijke dank hiervoor. 

A. de Vries en  G. Bron 

Wij willen Kontakt hartelijk bedanken voor het mooie boeket bloemen die Felix 
Ernens en zijn vrouw bij ons hebben gebracht op onze 60 jarige trouwdag. Het 
was heel gezellig. 

Kees en Jantje van Zwol 
 

Op 21 februari waren we 50 jaar getrouwd. Ter gelegenheid van dit jubileum 
bracht Joop de Graaf een dag later een prachtig boeket bloemen. 
 Het werden een paar gezellige uren. Hartelijk dank daarvoor. 

Durkje en Folkert Oppersma 

45 jaar “Kontakt” 
Dit jaar bestaat onze vereniging 45 jaar oftewel we vieren ons 
9e lustrum. Hoewel het niet een echt jubileum is willen we hier 
toch bij stil staan tijdens een feestelijke bijeenkomst in de 
Lawei. (zie verderop in dit boekje)  

Wilt u de 
historie van 

onze vereniging nog eens nalezen 
dan kan dit. Op onze website is 
hier een pagina aan gewijd. Hier 
staat in vogelvlucht de historie 
van 1979 – 2024. Hiernaast ziet u 
een foto van de receptie ter 
gelegenheid van het 10 jarig 
bestaan van “Kontakt” 
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Bij de omslagfoto 

Deze keer een foto die alvast doet 
denken aan het  voorjaar en de 
zomer. De foto is gemaakt door Jan 
Boersma. 
 Hij vertelde mij dat hij de laatste tijd 
vaak de natuur in gaat en foto’s 
maakt van o.a. insecten en 
paddenstoelen.  
 

Op deze foto is een Icarusblauwtje (m) te zien.  
 
Jan Boersma was tot zijn pensionering werkzaam bij Philips Drachten als hoofd 
van de afdeling Opleidingen. 

Frans Roorda 

 
 
Kontaktmiddagen en overige activiteiten 2024 
 
19 maart Lawei met Toneel. Pro Rege uit Holwerd treedt voor ons 

op met het blijspel “Hûske aan see” 
 

17 april Kienen 
  

8 mei Dagtochten 
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Verslag van de nieuwjaarsbijeenkomst van 17 
januari 2024 
Bij binnenkomst staat er koffie en thee en een stukje oranjekoek voor ons klaar. 
 
Felix opent deze middag en wenst ons allemaal een gelukkig en vooral een 
gezond 2024 toe. 
Wij staan even stil bij degenen die ons na de vorige bijeenkomst ontvallen zijn. 
 
Hierna vertelt Onno Hoitinga, afdelingshoofd Ontwikkeling Grooming en Beauty, 
ons over de Ontwikkeling en Fabricage: de sterkte van Drachten, waarvan 
hieronder een korte impressie van Felix Ernens. 
 
Onno woont samen met zijn vrouw in Nij Beets. Hij heeft voor de hobby een 
aantal dieren. Zijn drie kinderen zijn inmiddels het huis uit. Misschien komen 
jullie hun dochter tegen in Beetsterzwaag. Hier heeft zij een goudsmederij. Hij 
fietst elke dag, in hoog tempo op en neer naar Philips. Hij gaat ervan uit dit nog 
jaren te doen, ondanks dat hij ook de 61 is gepasseerd.  
Onno is zijn Philips carrière begonnen in Eindhoven. In 1990 gestart bij CFT  
(‘Centrum voor Fabricagetechnieken’). In 2003 in Drachten begonnen als 
afdelingshoofd van de afdeling Scheersysteemontwikkeling. Sindsdien heeft hij 
verschillende rollen in Drachten gehad en op dit moment werken er in deze 
afdeling mensen uit zowel Drachten als Eindhoven. 
Ontwikkelingen die wij uitvoeren betreffen het hele productportfolio van de 
‘business’ Grooming & Beauty. 
 
Het  ‘business cluster’  Personal Health heeft naast het hoofdkantoor in 
Amsterdam ontwikkelafdelingen in Nederland (Drachten en Eindhoven), China 
(Shenzhen/Hong Kong) en India (Bangalore). Daarnaast zijn er fabrieken in 
Nederland (Drachten), Oostenrijk (Klagenfurt), China (Zhuhai) en Indonesië 
(Batam). Drachten speelt een centrale rol omdat hier veel integrale ontwikkeling 
wordt gedaan. 
Hij nam ons mee in enkele van deze ontwikkelingen, waarmee de kracht en 
betekenis getoond werd die Drachten vandaag de dag voor Personal Health en 
daarmee voor Philips heeft. 
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In Drachten is de One Blade snijsysteem ontwikkeld en en 
wordt er geproduceerd. 
Een belangrijk onderdeel wordt nog ergens anders 
gemaakt. 
Het is een technisch hoogstandje om het nu zelf in 
Drachten te maken.  In stappen is ons uitgelegd hoe het  
in dat in zijn werk gaat.  
 
Onno memoreerde nog even aan het beëindigen van scheerhoofden fabricage 
middels draadvonken. De lijnen in hal 6 zijn begin dit jaar gestopt.  Na ruim 35 
jaar trouwe dienst is nu definitief een einde gekomen aan een mooi stuk 
geschiedenis van Drachten. Op 5 april produceerde de B-lijn de laatste 
scheerkap. Onno nam ons mee in de innovatie van het nieuwe maakproces.  
Hij nam ons ook mee in de ontwikkeling van de motor voor de tandenborstel, die 
1/3 qua afmeting is t.o.v. de oorspronkelijke motor, en niet onbelangrijk, een 
kwalitatief betere.  
Hiervoor is een grote pers in hal 6 getakeld door een gat in het dak.  
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Op tafel had hij een aantal prototypes van nieuwe ontwikkelingen uitgestald. Op 
de foto’s is te zien dat er veel belangstelling was. De echte techneuten moesten 
de modellen nader bekijken.  
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Na de pauze, met een consumptie en verschillende snackjes, krijgen we tips over 
hoe we gezond en gelukkig ouder kunnen worden. 
Nadat Inez Overwijk, programmamanager Sûnenz, IJsbrand Dijkstra, bestuurslid 
Sûnenz en Dennis Zijlstra, buurtsportcoach Sportbedrijf Drachten zich hebben 
voorgesteld en iets over zichzelf hebben verteld,  gaan ze ons vertellen over de 
vele mogelijkheden om actief te blijven en te bewegen. 
 
Er worden veel verschillende activiteiten voor ouderen georganiseerd. 
Sûnenz heeft een breed aanbod om een actieve leefstijl te ondersteunen. 
Er bestaat een wandelgroep, waarbij onderweg verschillende eenvoudige 
oefeningen worden gedaan, zodat alle spieren even getraind worden. 
Verder bestaat de mogelijkheid om aan Yoga, Fitness, Tafeltennis, Tai Chi Qigong, 
dammen en dansen te doen, voor al deze activiteiten kun je een proefles nemen. 
Er wordt ook veel georganiseerd in de Wijkcentra. Dennis wijst erop dat er veel 
mogelijk is op sportief gebied, dus als je ideeën hebt, kun je contact opnemen 
met hem via de mail d.zijlstra@sportbedrijfdrachten.nl of telefonisch op nr.  06-
82426944. 
Hierna moeten we zelf aan de slag. Dennis heeft een paar oefeningen voor ons, 
waaraan we bijna allemaal mee kunnen doen. 
Felix bedankt Inez, IJsbrand en Dennis 
met een boeket bloemen. 
Hierna kunnen we bij hun terecht voor 
informatie en het inschrijven voor de 
verschillende activiteiten. Er zijn veel 
folders beschikbaar. 
Op de sites 
www.sunenz.nl/activiteiten en 
www.sportbedrijfdrachten.nl/sport-
en-bewegen  is ook veel informatie te 
vinden. 
 
Deze middag werd bezocht door 
ongeveer 75 leden. 

Margreet Pultrum 
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Notulen Algemene Leden Vergadering woensdag 21 
februari 2024 in de AH-zaal  

 
1. Opening 
Felix opent de vergadering en heet allen welkom.  e nemen een minuut stilte in 
acht voor de leden die na de vorige kontaktmiddag overleden zijn.  Dit zijn mevr. 
T. de Boer-Douma, mevr. M. Bliek-Cannemeijer, de heer J. Mooijweer en de heer 
C. Vreeling. 
2. Mededelingen  
Geen                                                                                                              
3. Notulen Algemene Leden Vergadering van 15 februari 2023 
Hierover zijn geen op- of aanmerkingen. 
4. Jaarverslag 2022 
Dit zag er goed uit. Margreet wordt  hiervoor hartelijk bedankt. Felix merkt wel 
op dat er ons het afgelopen jaar wel veel leden ontvallen zijn.       
5. Financieel jaarverslag 2022  

Atze licht dit toe aan de hand van 
sheets. Door ons afnemend saldo zijn 
wij  genoodzaakt om enkele wijzigingen 
door te voeren. We zijn van plan om 
van 2 Laweimiddagen naar 1 
Laweimiddag te gaan, ook al omdat 
telkens minder leden deze middagen 
bezoeken. Ook kan een 
contributieverhoging niet uitblijven. We 
zijn van plan om de contributie te 
verhogen van € 10,00 naar  € 12,50.                                                                              
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6. Verklaring kascommissie   
De kascommissie bestond uit de heren S. Huitema en F. Klinge. De heer Klinge 
verklaarde de kas en boekhouding in orde te hebben bevonden, een getekende 
verklaring hiervan zit in het jaarverslag.  
7. Decharge penningmeester en bestuur 
Er wordt decharge verleend aan de penningmeester en het bestuur over 2023. 
8. Voorstel contributieverhoging 
Het bestuur stelt voor om de contributie voor leden te verhogen van € 10,00  
naar € 12,50 euro per persoon per jaar en voor gastleden naar € 25,00 per 
persoon per jaar. De contributie is voor het laatst in 2009 verhoogd.  De 
aanwezige leden gaan hiermee akkoord 
9. Begroting 2024 
Atze licht de begroting toe. Hierover zijn geen vragen. 
10. Benoeming kascommissie 2024                                                                                
Vorig jaar werd er gevraagd waarom er meestal heren in de kascommissie zitten. 
Felix stelt voor om deze keer dames te kiezen. Freek Klinge blijft zitten en Wilma 
van Vliet wordt 2de lid van de kascommissie. Ria Kooistra wordt reservelid. 
11. Bestuursverkiezing 
 Atze de Haan en Sixtus Muntendam zijn aftredend en zijn beiden herkiesbaar. Er 
zijn geen tegenkandidaten gesteld dus worden beiden, onder applaus van de 
aanwezigen, herkozen. 
12. Rondvraag   
De heer H. Anema vraagt of het niet voordeliger is om voor de dagtochten 3 
bussen naar dezelfde plaats te laten rijden i.p.v. 3 bussen naar verschillende 
bestemmingen. Dit is niet het geval.  
De heer Anema vraagt of het mogelijk is dat er een speciale middag gehouden 
wordt voor gepensioneerden om de fabriek te bekijken, omdat we met een Open 
Dag maar toegang hebben tot een klein deel van de fabriek. We gaan dit 
bekijken. 
De heer G. Kooistra bedankt het bestuur voor de bloemen die zijn vrouw ontving 
tijdens haar ziekte.                                                                                                        
13. Sluiting  
Om 14.25 uur sluit de voorzitter de vergadering. Er waren ongeveer 61 leden 
aanwezig. Hij maakt iedereen nog attent op de eerstvolgende activiteit: dinsdag 
19 maart in de Lawei, hier speelt  “Pro Rege” uit Holwerd het blijspel “Hûske oan 
See”. Opgave via formulier in boekje of via de website. 
Na de Algemene Leden Vergadering praten de heren Geerts Schuurmans (lid van 
het Verantwoording Orgaan van het PPF) en Steven Drenth (secretaris Federatie) 
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ons bij over situatie met betrekking tot ons pensioen en informatie over de 
invoering van de nieuwe pensioenwet. Het blijkt dat de sociale partners 
momenteel nog keuzes moeten maken, waarna het transitieplan naar het 
invaren gemaakt kan worden. T.o.v vorig jaar helaas nog weinig nieuws.   
 

Margreet Pultrum 

Presenta e Geert Schuurmans (lid 
VerantwoordingsOrgaan[VO]) en Steven Drenth 
(secretaris  Federa e) over het Pensioen 

Na de pauze van de ALV lichten  
Geert en Steven middels een 
Powerpointpresentatie nog 
eens kort toe waarom de Wet 
toekomst Pensioenen[WtP] er 
moest komen. Zo wilden de 
overheid én de  sociale 
partners (bedrijven en 
vakbonden) een nieuw 
evenwicht tussen ambitie, 
zekerheid en kosten, 
herverdelingseffecten 
verminderen, betere 

aansluiting bij de veranderde arbeidsmarkt, meer transparantie en meer 
individuele keuzemogelijkheden mogelijk maken. Vorig jaar juni is de wet door 
de 1e kamer aangenomen maar de meeste pensioenfondsen waren er al op 
vooruitgelopen op dat de wet aangenomen zou worden. Vóór 1 januari 2028 
moet de overgang naar het nieuwe systeem geregeld zijn. 

Vorig jaar heeft dhr. Hans Dijkman (vicevoorzitter Federatie) ons al uitgebreid 
geïnformeerd over de “Position Paper“ van de Federatie, waarmee de belangen 
van de gepensioneerden bij het invaren gewaarborgd moet worden. 
Onderwerpen als waardevaste uitkeringen, keuzes in risico’s van de pensioenen, 
nabestaandenpensioen en maximale herstel indexeringsachterstand zijn in het 
Position Paper vastgelegd. Uiteindelijk is de Federatie, die wettelijk hoorrecht 
heeft gekregen, de “vakbond“ voor de Philips gepensioneerden. Dus hoe meer 
leden hoe groter haar invloed!!                                  Geert licht toe dat Philips en 
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de sociale partners nu met elkaar in gesprek zijn over het zgn. ”transitie- plan”. 
Dit omvat o.a. de te nemen acties om het nieuwe pensioensysteem te 
implementeren, het zgn. “invaren”. Maar hij stelt vast dat het lijkt op een 
“broedende kip op betonnen eieren” want er zijnis nog steeds geen 
noodzakelijke keuzes gemaakt over het premiestelsel (en het is nog altijd 
onduidelijk wanneer dat wel staat te gebeuren). Waar 75% van de sociale 
partners inmiddels voor het solidaire premiestelsel hebben gekozen, willen 
Philips, het PPF en de Federatie  het flexibele premiesysteem kiezen. Voor Philips 
is er dan meer keuzevrijheid in de  arbeidsvoorwaarden voor de werkenden en 
voor de Federatie en het PPF anderzijds in de risiconiveaus die gepensioneerden 
willen/kunnen nemen in de nieuw te vormen “persoonlijke pensioenpotten”. Bij 
het zgn. solidaire systeem zijn die keuzes er niet en gelijk voor alle deelnemers in 
een pensioenfonds. Vervolgens licht Geert het begrip “evenwichtigheid“ toe. Dit 
begrip wordt door het pensioenfonds gebezigd en betekent dat de buffer bij 
invaren niet voor ieder gelijkelijk verdeeld wordt, maar dat er verschillen zullen 
zijn tussen de groepen gepensioneerden daar jonger gepensioneerden al meer 
geïndexeerd zijn dat gepensioneerden die al veel langer met pensioen zijn. Maar 
het wachten is op de keuze die Philips, samen met de sociale partners, gaan 
maken.  

Verder licht Geert de rol van het VO toe. PPF bestuur legt (wettelijk) jaarlijks 
verantwoording af aan het VO over het 
(voorgenomen) beleid en de uitvoering. In 
het jaarverslag wordt het rapport van het 
VO met daarin hun bevindingen 
opgenomen. In het VO, dat uit 6 personen 
bestaat, zitten 4 (een meerderheid dus!) 
vertegenwoordigers namens de 
pensioengerechtigden (deze zijn sinds 1 juli 
2023 door de Federatie genomineerd) en 1 
vertegenwoordiger namens de werknemers 
en 1 namens de werkgevers. Ten aanzien 

van de WtP heeft het VO wettelijk een verzwaard adviesrecht. Het VO streeft 
naar een evenwichtige belangenafweging van alle stakeholders (actieven, slapers 
-die hebben een premievrije polis- en inactieven). Maar bij een negatief advies 
van het VO is heroverweging door sociale partners noodzakelijk. Verder zou het 
VO ingeval van geschil nog in beroep kunnen gaan bij Ondernemingskamer.                                                                                       
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Vooralsnog vindt Geert het overleg met het PPF positief.                                                                     
Uit vragen uit het publiek of er wel of niet ingevaren wordt omdat het PPF een 
zgn. ”grijs fonds“ is, dus met veel meer gepensioneerden dan werkenden, 
kunnen Geert en Steven nog niets zeggen maar wel dat de Federatie deze vraag 
ook aan het PPF gesteld heeft, maar nog géén antwoord heeft gekregen. Wel is 
duidelijk dat er dan twee systemen (oude en nieuwe) naast elkaar zouden 
moeten lopen, met, als gevolg daarvan, ook hoge (mogelijk zelfs dubbele) kosten. 
Verder of een evt. nieuw regeerakkoord (m.n. over dit punt) ná de recente 
verkiezingen van de 2de Kamer is het nog volledig onduidelijk wat dat zou kunnen 
betekenen.                                                                                                                                  
Op de vraag of er al iets meer bekend is over de hoogte van de indexatie per 
1 april as kan nog niets gezegd worden, enkel dat het bestuur dat halverwege 
maart bekend maakt.  

De presentatie wordt onder applaus afgesloten waarna Felix de beide heren een 
bos bloemen aanbiedt. 
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Toneel in de Lawei op dinsdag 19 maart  
Op deze middag treedt 
toneelgroep “Pro Rege” 
uit Holwerd voor ons op 
met het blijspel “Hûske 
oan see”. Voor de 
coronaperiode traden ze 
bijna elk jaar  voor ons 
op en trokken volle 
zalen. Dat belooft nu ook 
weer een fijne middag te 
worden waarin veel 
gelachen zal worden.  
 
Korte inhoud van het 
stuk:  
Jaap en Ellen hawwe in 
húske oan see 
besprutsen op in 
fakânsjepark. Mar Jaap 
hat dit fia in hiel 
foardielige site boekt en 
dêr de lytse letterkes net 
lêzen. It fjouwerpersoans 
húske moat nammentlik 

dield wurde mei oare fakânsjegongers. Thomas en Fiona hawwe harren al 
ynstallearre yn it húske en sy hawwe gjin inkel probleem om it húske diele te 
moatten. Hoe sil dit ôfrinne? 
 

Jaap en Ellen hebben een huisje besproken aan zee op een vakantiepark. 
Maar Jaap boekte dit via een zeer voordelige site en las daar de kleine 
lettertjes niet. Het vierpersoonshuisje dient namelijk gedeeld te worden met 
andere vakantiegangers. Thomas en Fiona hebben zich al in het huisje 
geïnstalleerd en vinden het geen probleem om het huisje te delen. Hoe zal dit 
aflopen? 
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Tijdens deze bijeenkomst staan we stil bij ons 9e lustrum (45 jaar) van “Kontakt” 
U wordt ontvangen met kopje koffie/thee met gebak. In de pauze krijgt u een 
hapje en een drankje.  
Voor deze middag hebt u zich kunnen aanmelden tot 5 maart 2024.  
 
N.B. Hebt u zich nog niet opgegeven, geen nood. Er zijn nog kaarten 
verkrijgbaar aan de zaal. 
 
Het programma ziet er als volgt uit. 
 

 Vanaf 13:30 uur ontvangst met koffie/thee met gebak 
 14:00 uur Opening door de voorzitter 
 14:10 uur Eerste deel van het blijspel “Hûske oan see” 
 15:00 uur pauze met een hapje en een drankje 
 15:30 uur Tweede deel van het blijspel “Hûske oan see” 
 16:30  sluiting 

 
 
 
Plaats:  De Lawei in Drachten 
Aanvang:  14:00 uur (zaal open 13:30 uur) 
Entree: leden € 12,50 p.p. (inclusief consumpties)  
 Introducés: € 17,50 (inclusief consumpties) 
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Olivier Sterk.  

Even op bezoek bij Olivier Sterk om over zijn hobby te 
praten voor een stukje in ons blad. Het was zeer plezierig 
en de tijd vloog. Helaas waren de omstandigheden minder 
fraai vanwege de ziekte van zijn vrouw. Hij heeft veel 
verzameld en boeken geschreven, ook over zijn carrière bij 
Philips. Ook de vele tekeningen waren prachtig om te zien. 
Momenteel heeft Olivier als hobby, bouwpakketten in 
elkaar zetten. We hebben ons beperkt tot zijn werk en wat 
ook wel zijn grote hobby is geworden: Tekenen. De 
tekening van de Philips pasfoto ziet u op deze pagina.    

Olivier is geboren in België, plaats Kortrijk. Zijn ouders verhuisden via Utrecht 
naar Ureterp. Hij is zeker ingeburgerd in Friesland. Dat is te zien aan zijn 
dichtkunst in het fries.  

Na zijn 3-jarige Mulo opleiding moest hij in 
dienst.  Van militair werd hij aangenomen 
bij Philips. Zijn salaris werd 40 gulden per 
week. Weliswaar bruto. Als hulp-assistent 
in de tekenkamer voor producten. Dus niet 
echt het tekenwerk in het begin. Hij kreeg 
opdracht om met een bonnenboekje rond 
te gaan, wanneer een afdeling wat wilde 
bestellen ging Olivier erheen met zijn 
boekje. Dit vond Olivier zonde van zijn tijd. 
Hij gaf ze een leeg bonnen boekje, zodat ze 
zichzelf konden redden. Zijn opdrachtgever 
was het hier niet mee eens, maar het is 
wel zo gebleven. Olivier wilde meer. Er 
waren veel klachten over vervoersschade. 
Dozen beschadigd en producten stuk.  

Hiervoor heeft Olivier instructie boekjes geschreven. Met veel tekeningen erin.  
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Olivier heeft 37,5 jaar bij Philips gewerkt. Van april 
1954 tot oktober 1991. Tekenkamer ontwikkeling, 
Bureau ontwikkeling en als laatste de afdeling 
Vormgeving. Van hulp-assistent tot Industrial Designer. 

Dat hij creatief was werd ook gezien door zowel zijn 
leidinggevers alsook zijn collega’s. Hij heeft voor velen 
een uitnodiging ontworpen.  Van trouwen en jubilea. 
En affiches voor toneelverenigingen en dorpsfeesten. 
Ook voor de personeelsvereniging heeft hij meerdere 
mooie affiches gemaakt.  

In die tijd was het dragen van gehoorbescherming nog 
een probleem. De bedrijfsarts heeft hem gevraagd om 
iets te maken om aandacht te krijgen voor gehoor 
beschadiging.  Dreun en Doppie waren geboren.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Ook voor zijn collega’s maakte hij 
mooie tekeningen. Hier een tekening 
waarbij een collega in zijn DKW auto 
rijdt. Een bijzonder goeie visser, maar 
niet een vis  van dit formaat.  
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Olivier heeft ooit een inkijkje gemaakt van hal 1. Let op de detail grapjes.  

Het origineel was veel groter (A3). 

 

 

 

 

Een heel ander manier van tekenen heeft hij gebruikt om 
Brigitte Bardot te tekenen.  

Hierbij is de donkere bovenlaag (in de vorm van een 
gezicht) met een scherp mesje weggehaald, waardoor 
het witte portret duidelijk afstak.  
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.Dagtochten 8 mei 2024 
Ook dit jaar houden we onze  jaarlijkse dagtochten. Er zijn deze keer twee 
bestemmingen waaruit u kunt kiezen. Op de volgende bladzijden vindt u  een 
uitgebreide beschrijving van deze tochten.  
Indien er meer aanmeldingen zijn dan er plaatsen zijn voor een bepaalde 
bestemming, wordt er geloot en wordt u mogelijk ingedeeld bij uw tweede 
keuze.  

Betaling:  
De kosten bedragen € 65,- per persoon. Indien u een machtiging hebt afgegeven 
wordt het  verschuldigde bedrag op of omstreeks 17 mei 2024 van uw rekening 
afgeschreven. Als u geen machtiging hebt afgegeven dient u zelf het bedrag over 
te maken, na ontvangst van de instapkaart onder vermelding van “dagtocht 
2024” 
 
Opzeggen kan tot 5 dagen voor de vertrekdatum. Het gehele bedrag wordt dan 
teruggestort. Bij opzeggen na 5 dagen vóór de geplande datum wordt de helft 
van het betaalde bedrag teruggestort 
  
U kunt zich tot en met 20 maart 2024 aanmelden voor deze dagtocht door 
middel van het invullen van het aanmeldingsformulier dat bij dit 
Informatiebulletin is bijgevoegd. Aanmelden is ook mogelijk op onze website: 
www.kontakt-philips.nl.   
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Dagtocht A: Orchideeën Hoeve/Pantropica 

Het programma ziet er als volgt uit: 

08.30 uur Vertrek vanaf Philips Drachten Oliemolenstraat 

09.30 uur aankomst Orchideeën Hoeve/Pantropica 
Het familiebedrijf de Orchideeën Hoeve heeft in de afgelopen 100 jaar een 
uitzonderlijke transformatie ondergaan. Inmiddels staat er een geheel overdekt 
park waar jong en oud op ontdekking kan gaan door tien verschillende 
continenten en kennis maakt met allerlei bijzondere dieren en highlights uit de 
tropen. De naam Orchideeën Hoeve paste daar simpelweg niet meer bij en 
daarom heten ze voortaan: PANTROPICA! 
 
09.45 uur ontvangst met koffie en gebak en aansluitend tijd om Pantropica/ 
Orchideeën Hoeve te ontdekken 
 
12.15 uur koffietafel in het restaurant van de Orchideeën Hoeve 
 
14.00 uur bezoek aan Museum Schokland. Schokland ,werd op 9 december als 
eerste Nederlandse erfgoed tot UNESCO Werelderfgoed benoemd. Het 
voormalige eiland en omgeving bevat een uitzonderlijke getuigenis van een 
culturele traditie vanaf de prehistorie overgaand in een cultuur van 
eilandbewoners, bedreigd door water en uiteindelijk geëvacueerd in 1859, tot 
aan de eerste bewoners op het vanuit de zee herwonnen gebied in 1942, die het 
nieuwe land hebben gecultiveerd en opgebouwd. 
 
17.30 uur dineren in Giethoorn 
20.30 uur terug in Drachten  
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Dagtocht B: Marine Museum Den Helder 

Het programma ziet er als volgt uit:  

08.00 uur Vertrek van Philips Drachten Oliemolenstraat 

09.15 uur koffiestop 

10.30 uur bezoek Marine museum Den 
Helder 

10.40 uur start rondleiding met gids door 
museum 

Wandel door de geschiedenis van de 
Koninklijke Marine. Bekijk uniformen, 
wapens en leer meer over de zeehelden van 
vroeger. Klim aan boord van onze 
museumschepen, kijk door de periscoop van 
onderzeeboot Tonijn en ontdek meer over 
het leven van de bemanning.  

 

  

12.30 uur lunch 

14.00 uur bezoek aan Fortkijkduin. In het museum kom je alles te weten over de 
historie van het fort. Rondom Fort Kijkduin hebben bijzondere gebeurtenissen 
plaatsgevonden die van belang zijn geweest voor de Nederlandse geschiedenis. 

Op de zelfde locatie is ook het Aquarium gevestigd. De thematiek van het 
aquarium is altijd volledig toegespitst geweest op het leven in de Noordzee. In 
het najaar van 2022 heeft het Noordzeeaquarium een flinke upgrade ondergaan 
waarbij er een nieuwe expositie is gebouwd. 

18.00 uur dineren in Joure 

20.30 uur terug in Drachten 

N.B. Voor deze tocht is nodig dat u goed ter been bent. 
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Enquête 2024 
Het is al weer een tijdje geleden dat we aan onze leden een vragenlijst hebben 
voorgelegd. Daarom hebben we bij dit informatiebulletin een enquêteformulier 
bijgevoegd. Wij verzoeken u dit formulier in te vullen en terug te sturen in de 
bijgesloten antwoordenvelop. Ook kunt u het formulier invullen op onze website: 
www.kontakt-philips.nl  Hiervoor hebt u een wachtwoord nodig. Dit wachtwoord 
staat vermeld op het enquêteformulier.  
Alvast bedankt voor het invullen. Onder de inzenders wordt een cadeautje 
verloot. 

Het bestuur 

Ledenwerving 
 
Nieuwe leden zijn altijd welkom. Dus als u iemand tegenkomt die bij Philips 
Drachten heeft gewerkt, kunt u hem of haar attent maken op het bestaan van 
onze vereniging.  (N.B. Ook de partner van een overleden  Philips medewerker 
kan lid worden.) Voor meer informatie kan degene een mailtje sturen naar: 
 

info@kontakt-philips.nl 
 
of onderstaand strookje invullen voor meer informatie 

 
Stuurt u mij meer informatie over “Kontakt” Vereniging van Gepensioneerden 

Philips Drachten 
Naam: _______________________________________________________ 
 
Adres:________________________________________________________ 
 
PC/Woonplaats________________________________________________ 
 
Telefoonnummer:______________________________________________ 
 
E-mailadres:___________________________________________________ 

 
Opsturen naar Vereniging van Gepensioneerden  Philips Drachten “Kontakt”, 
Kwelderland 6, 9205 EW Drachten. 

 
U bent van harte welkom als lid 
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Bestuur 
 Voorzitter: Dhr. F.T.M. Ernens 
 Broekfinne 139 9213 RP De Wilgen tel: 0512-521296         
   
Secretaris: Dhr. F. Roorda       
 Kwelderland 6 9205 EW Drachten tel: 0512-512414 
  
Penningmeester: Dhr. A. de Haan 
 Dorsvloer 158 9205 BS Drachten tel: 0512-522463  
 
2e voorzitter: Dhr. J.C. de Graaf 
 Polderland 25 9205 EZ Drachten tel:  06-51605439 
 
Activiteiten: Dhr. S. Muntendam 
 De Rien 66  9201 AT Drachten tel: 0512-521074 
  
Notulist:  Mw. M. Pultrum 
 Torenstraat 45 9201 JS Drachten tel: 06-55922345  
 
Soc. contacten: Dhr. P. van Tartwijk 
 Marne 27 9204 BC  Drachten tel: 0512-516479  
  
Correspondentie adres:    Dhr. F. Roorda 
  Kwelderland 6 
  9205 EW Drachten  
 
e-mail:   info@kontakt-philips.nl 
Betalingen (bank): Rabobank NL61 RABO 0131 8551 31 t.n.v. Kontakt, Drachten 
 
Website:         www.kontakt-philips.nl 
 

Onderafdeling 
 
Biljartclub 
 
Voorz./penn.m.: Dhr. J. v.d. Galiën  
 Oudeweg 164  9201 ES  Drachten  tel: 0512-513693  
 
Secretaris:       Vacature 
 
Opgave nieuwe led en van de biljartclub bij de voorzitter.  
 


